【The CGU Library Broadcast Application Form】

 Date:      /        /      
	Department
	
	Name / ext.
	

	e-mail
	

	Time
	   /          /           to          /         /       

	Content
	· Title：　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　    　　　　

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

· Category：

· Picture file：bitmap(.BMP) or JPEG(.JPG)

Size of graphic:“360W x 240H”～“720W x 480H”
· Slide (.pptx) or (.ppt)

· Description：（Please provide the information of the content.） 　  　　
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

· Copyright:  The applicant should follow the Copyright Act. If the applicant is aware that the material has violated the copyright, he/she should notify the Library immediately to stop exhibition. In case of any legal dispute, the applicant should take the legal liability. The Library doesn’t take any joint liability.

· The Library only provides the location for exhibition to the applicant, which doesn’t mean the Library agrees or supports the stance of the exhibition content. 

Dean：　　　　　 Supervisor：　　　　　 Administrator：  ＿ ＿

	Notes：
1. One application form for one application. Make your own copies of the form if necessary.
2. Application process：Fill out the application form and submit the projection file→【First-level supervisor】→【Library】 Broadcasting without permission is not allowed.

3. Time：The duration is limited to two weeks. The frequency is three times a day. Each session is within 15 minutes. The auto-broadcasting is terminated when the activity is finished. Any application form should be handed to the counter a week in advance for the process of administration. 
4. In order to keep the completeness of content, please email the file to cgurpa@mail.cgu.edu.tw.
5. If you have any questions, please contact the librarian. (Mei-Chin Chen, ext. 5619)。

	Note:
	No：＿＿＿＿＿＿
Curator：　　　　　　Supervisor：　　　　Administrator：　＿＿＿＿＿　　　　　　


【圖書館投影播放申請表】
 申請日期：    年    月    日
	申請單位
	
	申請人姓名／分機
	

	e-mail
	

	播放期間
	自     年    月     日      時 起 至     年    月    日     時止

	播放內容
	· 播放標題：　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
· 播放檔案類型：
· 圖片檔案：bitmap(.BMP) or JPEG(.JPG)

Size of graphic:“360W x 240H”～“720W x 480H”
· 投影片(.pptx) or (.ppt)

· 播放申請說明：（請提供播放內容資料）　　   　　　　　　　　　
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
· 著作權說明：申請方申請播放之資料，應注意並遵守著作權法之規定。申請方如知悉申請播放之資料有侵害第三人著作權之虞時，應即告知圖書館終止播放。申請方如因此與第三人涉有法律糾紛時，應自行承擔其法律責任，圖書館不負連帶責任。
· 本館僅協助播放檔案，並不代表本館同意或支持任何播放內容。
院(處)長：　　　　　　 主管：　　　　　 經辦人：＿＿  ＿＿

	說明：1.本單一式一聯，可自行影印使用。
2.申請流程：填畢申請單連同播放內容檔→呈【單位一級主管】→【圖書館】，未經核准之播放內容不得上傳及播放。
3.播放期限：以不超過二週為原則，週期為一天三次，單次以不超過15分鐘為原則。活動結束即自動停止播放。所有播放申請，請於播放開始前一週送達圖書館，以利投影播放檔案審核及排程。
4.為保持播放內容的完整請務必提供電子稿。請寄到：cgurpa@mail.cgu.edu.tw
5.若有任何疑問，請洽圖書館館員(分機5619、陳美智)。

	圖書館備註
	收件編號：＿＿＿＿＿＿
館長：　　　　　　主管：　　　　　　　經辦：　＿＿＿＿＿　　　　　　


